
 

Sammanfattning från styrelsemöte den 7 januari 2020 

Föreningens ekonomi ser fortsatt god ut. JiS medlemsår börjar den 1 juli och vi är nu 149 

medlemmar. Bert har skickat faktura till SSRK Huvudstrylese för utläggen under SM och Derbyt. 

Inkommande Post har vi som vanligt fått från både Cocker klubben och Springer klubben vilket vi 

uppskattar jättemycket. 

Hemsidan uppdateras med information vart efter det kommer in sådan 

Avel och hälsa: De nya villkoren för hänvisning av valpkullar gällande cocker och springer är 

uppdaterade men ny information som gäller från årskiftet. 

Spanielkommittén; det har uppdagats att det blivit lite fel i handlingarna som låg som underlag för 

regelrevideringen spaniel, kommittén ser vad den kan göra åt saken. Anvisningarna för 

spanieljaktprov kommer att uppdateras och kommer att gälla från 1 februari 

Avklarade Aktiviteter, det har inte genomförts några aktiviteter sedan senaste mötet 

Kommande aktiviteter, Årsmötet 28-29 mars då det även kommer att anordnas en del aktiviteter 

SM och Derby kommer troligtvis INTE att gå samma helg under 2020, Derbyt kommer gå något 

tidigare än under 2019 och SM kommer att gå något senare än under 2020. OM JiS åter kommer att 

få frågan om att arrangera SM kommer vi tacka ja men vi kommer att lägga upp arbetet lite 

annorlunda för att räcka till. Checklistor är upprättade som hjälpmedel 

Hubertus. Petra kontaktar Mats Andersson för att se om han kan driva aktiviteterna för Hubertusen, 

med hjälp och stöttning av Petra. Checklista är upprättad som hjälpmedel  

Årsmöte kommer att hållas sista helgen i mars (28--29 mars), styrelsen håller som bäst på med 

förberedelser för detta, vi hoppas att vi blir riktigt många i år. Plats och mer information om 

planerade aktiviteter finns nu på hemsidan 

Nästa möte: den 5 februari 2020 

För anteckningarna  

Biggan  

 


